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Vært historik 

  

 

Dagsorden og referat Dato: 15. august 2022 Tid: kl. 1945-2130 Sted: Silistria 

Emne: Bestyrelsesmøde OK PAN Mødedeltagere:  
  

Afbud:  Jeanette                                              Referent:  Næste møde:  
 

 

 
 

Emne 
Formål med punktet 

(hvad skal vi udrette?) 

Proces 

(hvordan behandler vi emnet) 
Varighed 

Beslutning  

(referat – hvem gør hvad) 

Dato 17/8 21/9 8/11 14/12 27/1 8/3 28/4 31/5 15/8        

Vært Kell ? Thomas Thomas Agnete Thomas Jeanette Sil         
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1.  Siden sidst Økonomi 

 

 
 

 
Klubhus - udlån til Århus 

Symfoniorkester 

 
 

 
Find vej dage 

 

 
 

 

DM på Bornholm - update 
⚫ økonomi 

 
 

Terminsliste – et år frem 

 
 

 
 

Terminsliste – fremtid  

 
 

 

Diverse – Ungdom, Elite, klubhus, 
medlemsantal 

 

O. pkt. - Kell 

 

 
 

 
O. pkt. – Thomas 

 

 
 

 
D. pkt. - alle 

 

 
 

 

O. pkt. – Thomas 
 

 
 

O. pkt. - Kell 

 
 

 
O. pkt. – alle 

 

 
 

 

O. pkt. - alle 

30 min Vi ligger tilsyneladende under 

budget. Opmærksom på forbrug 

resten af året. Prisen på klub-
bussen sættes op til 5 kr/km for 

alle. 
 

Klubhuset er lukket mandag 22/8 

kl. 08:00 til mandag 29/8 kl. 
08:00. Der bliver gjort rent lørdag 

21/8. Koden bliver ændret. 
 

Vi har meldt åbne løb på faste 

poster ind. Dertil laver vi et 
arrangement 3/9 ved 

MarselisborgCenteret. 

 
Der kommer officiel indbydelse ud 

snarest. (TH) 
 

DM Sprint og Sprintstafet 2023 – 

der mangler stævneleder og 
banelægger. (KS) 

Vinterlang 2023 skal vi også have 
fundet en stævneleder til. 

 

2024: JFM og 2./3. div. match er 
ledig. 

Der arbejdes på et påskeløb 

engang. (KR) 
 

Der er en udfordring med trænere 
– både børne- og 

ungdomstrænere mangler. 

ESAA morgentræning er p.t. uden 
træner: Der skal laves en løsning 

på kort sigt. Derefter skal der 
laves en aftale. (TH, JF, KS) 

Der laves NightTrail igen i 

2022/23. Flyttet til torsdage. 
Arbejdet med klubhustilbygning 

skrider fremad. 
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2. Bestyrelsesarbejde 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 

 
 

 
 

 

Evt. 
 

 
 

 

Fokuspunkter for næste 12 mnd. Er der 

noget der skal ændres ift fokus, 

arbejdsmåde, engagement, 
sammenhæng til andre udvalg mv? 

 
 

Fokus -  

Fællesskab -  
⚫ Frivillighed. Hvordan får vi mere 

engagement? 
Fremdrift -  

 

 

Frivillighed - hvad skal der til 

for at få mere frivillighed på 

banen i klubben - alle bedes 
tænker over begrænsninger, 

muligheder og ideer 
 

Fortsætte dialog fra sidst. 

Specifikt har vi modtaget 
penge til 

frivillighedskoordinator. 
Diskussion dd.: 

 
• Formål afgrænses 

• Ønsket aflevering 

• Bestyrelsesdeltagelse  

• Tidshorisont 

• Stillingsbeskrivelse – 

kandidater 

Fra sidste møde: 

 

Klubture og god opbakning til 

løb skal prioriteres, så vi får et 

fællesskab.  

 

Thomas laver jobopslag 

omhandlende klubudvalg. Der 

skal være fokus på, hvad 

formålet med udvalget er. 

GENOPTAGES  

 

Der skal findes 

klubmesterskabs og klubfest-

ansvarlige. Thomas skriver ud 

om dette. 
 

Indtil 

21.45 

Bestyrelsen arbejder på 

konkretisering af opgaven for en 

frivillighedskoordinator og 
derefter et stillingsopslag. 

(TH + KR) 
 

Vi vil gerne igen holde en klubdag 

(klubmesterskab og -fest), men 
det er knebent med ledige 

tidspunkter. 
Vi efterlyser frivillige til at lave 

hhv. løb og fest (på Silistria?), og 

dermed få indflydelse på 
tidspunktet. (TH). 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
Klubudvalg afventer frivilligheds-

koordinator. 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 

Mængden af autocampere på P-
pladsen har taget overhånd. Vi 

klager til kommunen. (TH). 
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